



驚嚇的新生活

時間：西元1988年9月4日

星期日

天氣：晴天



大家好！我的名字叫杜宇達，今天是我從2018年穿越到1988年的第3天，我決定寫下我這段不可思議的奇幻歷程。

事情是這樣的，在2018年，我是個名叫杜宇達的11歲健壯男生，媽媽生下我後就過世了，所以我和爸爸一起生活。但是我得了嚴重的流感導致昏迷，竟然意外穿越時空來到了1988年，而且住進了一個瘦弱的11歲男孩身體，他的名字叫林書翰。

雖然一樣是11歲，但我還是難以接受，根本可以說是嚇壞了！你們能想像嗎？我住在一棟陌生的房子裡，跟陌生人（喔～他們自稱是我的爸爸媽媽）一起吃飯，最沮喪的是，當我照著鏡子，發現我的新身體瘦不拉攏、弱不禁風，一丁點男子氣概都沒有。

但是……目前我還沒有想到回2018年的辦法，所以只好暫時將就這個新身分了。



FRIGHTENING NEW LIFE

Time : Sept. 4, 1988

Sun.

Weather : Sunny



Hello everyone! My name is Yu-Ta Tu. Today is the third day after I've traveled from 2018 to 1988, and decided to write down this incredible fantasy journey.

This is what happened. In 2018, I am an 11-year-old boy named Yu-Ta Tu. My mom passed away after giving birth to me, so I live with my father. When I got a severe flu and passed out, I accidentally traveled back in time to 1988, and entered the body of an 11-year-old skinny boy named Shu-Han Lin.

Although we are both 11 years old, I am still horrified and cannot accept what happened! Can you imagine that? I lived in a unfamiliar house and dined with strangers (although they claim to be my mom and dad). The worst thing is that when I look into a mirror, I have become this skinny weak boy.

But I don't know how to return back to 2018, so I have to assume this new identity for now.